
Protokół Nr V/11 
z odbytej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 14.03.2011r. o godz.16.00 
 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 
 
 
Ad.1 
Sprawy regulaminowe 
 
Ad.1.1.  
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Łukaszewicz  otworzył V sesję VI kadencji Rady 
Miejskiej. Poinformował, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 13 
Radnych (nieobecny radny Jerzy Szulc i Zbigniew Kotulski), co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji ( lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu ). 
Następnie Przewodniczący powitał Pana Burmistrza, przybyłych gości i radnych 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono uwag i poprawek do porządku obrad. 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Radni  nie wnieśli uwag do porządku obrad, wobec tego porządek obrad został przyjęty  
w przedstawionej wersji. 
 
Ad.2. 
Złożenie ślubowania wobec Rady Miejskiej w Rzepinie przez nowo wybranego radnego. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż otrzymał pisemną informację od Pełnomocnika 
KWW Jerzego Szulca, Pani Beaty Szulc, iż w związku z pobytem Pana Jerzego Szulca  
w szpitalu nie może on uczestniczyć w ślubowaniu  na radnego Rady Miejskiej w Rzepinie  
( pismo stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu). 
 
Ad.3. 
Interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Głos zabrał radny Pych, proponując wyremontowanie placu zabaw przy byłej SP 2  
w Rzepinie. 
 
Następnie głos zabrał radny Olesek, który również odniósł się do placów zabaw. 
Poinformował,  
o konieczności zabezpieczenia placu zabaw na Osiedlu Leśnym od strony ulicy.  
Zapytał również, czy jest możliwość wprowadzenia ograniczenia prędkości na ulicach 
osiedlowych? 
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Radna Wodara poinformowała, iż otrzymała  pismo od mieszkańców, którzy proszą  
o wprowadzenie ograniczenia prędkości dla samochodów na ul. Hanki Sawickiej  
Również zwróciła uwagę na place zabaw. 
Poinformowała, że mieszkańcy zwracają się z prośbą o przycięcie drzew na ulicy 
prowadzącej w stronę przedszkola. 
Podziękowała za usunięcie pochylonej lampy. 
 
Głos zabrał radny Wąsowicz, który zwrócił się do Pana Burmistrza, iż mieszkanka bloku przy 
ul. Al. Wolności proszą o podjęcie odpowiednich kroków w celu wyeliminowania handlu pod 
oknami bloku od strony bazaru. Mimo, iż jest znak zabraniający handlu, nie jest on 
przestrzegany. 
 
Radna Konieczna zapytała, czy jest możliwość zwrócenia uwagi firmie wywożącej śmieci, by 
nie pozostawiali opróżnionych kubłów na śmieci na ulicy lub chodniku? 
 
Radny Dudzis zapytał, czy woda ze źródełek na ul. Poznańskiej i Kilińskiego jest badana 
przez Sanepid, jeżeli tak  to kiedy ostatnio było to robione? 
Poinformował, że ostatnio na ul. Nadtorowej wycięto drzewa, zapytał czy są jakieś plany 
odnośnie tego terenu, czy będzie tam coś budowane? 
Obecnie na tym terenie, po wycince drzew tworzy się śmietnisko, co wygląda nieestetycznie. 
Zwrócił się również z prośbą posprzątania pobocza ul. Słubickiej w kierunku z Rzepina  
do Słubic, na wysokości CPN do ul. Zachodniej. 
Radny Dudzis  zaproponował wprowadzenie zmiany nazwy ulicy Nowotki na ul. Nadtorową. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, zwrócił uwagę na trzy brzozy przy wjeździe do Rzepina  
z Drzeńska, które są mocno pochylone i  utrudniają jazdę kierowcom autobusów i sam. 
ciężarowym. Prosił o usunięcie drzew z uwagi na stwarzające niebezpieczeństwo. 
Następnie powrócił do złego stanu chodników w mieście. Zaproponował skierowanie 
pracowników interwencyjnych  w te miejsca i sprawdzenie, które uszkodzenia zostały 
spowodowane złym odśnieżaniem. 
Poinformował również, że mieszkańcy zgłaszają, że do jeziora poznańskiego wylewane są 
ścieki, prawdopodobnie ktoś wywozi tam nieczystości. Poprosił o zainteresowanie się sprawą.  
 
Ad.4. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Głos zabrał Burmistrz Rzepina Pan Andrzej Skałuba.  
Poinformował, że jeżeli chodzi o plac zabaw przy byłej SP 2 to w miarę możliwości środków 
finansowych zostanie on wyremontowany i doposażony., dodał że dziś rozmawiał z osobą 
zajmującą się placami zabaw. Burmistrz zadeklarował poprawę estetyki i sprawności 
technicznej tego placu. 
 
Jeżeli chodzi o pytanie radnego Oleska odnośnie zabezpieczenia placu zabaw  na Osiedlu 
Leśnym , poinformował że również było to tematem dzisiejszego spotkania. Nadmienił, że ma 
na uwadze nie tylko poprawę stanu placu zabaw, ale również znajdującego się w pobliżu 
boiska. Dodał, że zadanie zostanie zrealizowane w porze wiosennej.  
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Jeżeli chodzi o wprowadzenie ograniczenia prędkości, poinformował że na Osiedlu Leśnym  
i Mickiewicza w inwestycjach realizowanych z zakresu Unii Europejskiej był pięcioletni 
zakaz wprowadzania zmiany organizacji ruchu pionowego i poziomego, łącznie z pasami. 
Nadmienił, iż jeżeli minie okres pięcioletni spróbuje się wprowadzić zmianę organizacji  
na terenach Osiedli Prusa, Mickiewicza i Leśnym. 
 
Natomiast jeżeli chodzi o wprowadzenie ograniczenia prędkości na ul. Hanki Sawickiej  
to takie próby były już czynione. Poinformował że wprowadzenie np. progu zwalniającego  
jest związane z pewnymi uwarunkowaniami , jeżeli jeździ na tej ulicy  autobus liniowy to nie 
może być wprowadzony taki próg. Niemniej jednak poinformował, że temat podejmuje. 
Zostanie rozważona możliwość wprowadzenia oznakowania takiego progu co wiąże się ze  
zmianą organizacji ruchu, ale należy się zastanowić czy na tej ulicy rzeczywiście jest taka 
potrzeba. 
 
Pani Elżbieta Pych dodała, że na ul. Hanki Sawickiej był już taki próg, który był notorycznie 
niszczony i naprawiany. 
 
Pan Burmistrz  poinformował, że jeżeli chodzi o pielęgnacje drzew, będzie ona wykonana  
w ramach korekty bieżącej, która jest wpisana w zakres firmy która odpowiada za sprzątanie. 
 
Jeżeli chodzi o handel na ul. Al. Wolności, przy bloku, jest to teren prywatny, jedynym 
wyjściem jest zawiadomienie policji. 
 
Jeżeli chodzi o kosze na śmieci, Burmistrz poinformował, że zostanie na to zwrócona uwaga.  
 
Radna Konieczna dodała, że na ulicy której mieszka nie ma chodników i pozostawiony kosz 
na jezdni powoduje, że nie ma możliwości przejazdu autem. 
 
Pan Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o badanie wody, to jest ona badana, jeżeli 
chodzi o systematykę badań trudno Burmistrzowi odpowiedzieć. Niemniej jednak  woda ze 
źródełek jest zdatna do picia, jedynie w  źródełku na ul. Kilińskiego jest nieznaczne 
przekroczenie żelaza, co nie jest szkodliwe. Wszelkie dokumenty dot. tej sprawy posiada   
p. Krystyna Janicka. 
 
Jeżeli chodzi o wycinkę drzew na ul. Nadtorowej, Burmistrz poinformował, że jest to teren 
kolejowy i na wniosek kolei zostało wydane zezwolenie na to zadanie. Drzewa zostały 
usunięte na całej długości trakcji do Zielonej Góry. Z tego co się orientuje, kolej nie zamierza 
sadzić nowych drzew. Dodał, że jedynie można zwrócić się do kolei o zrobienie porządku  
po wycince. 
 
Jeżeli chodzi o ul. Słubicką-  jest ona w kompetencji Powiatu, niemniej jednak jeżeli chodzi o 
lasek słubicki zostaną scedowane osoby do uporządkowania jego. 
Natomiast jeżeli chodzi o nazwę ul. Nowotki i Nadtorowej, Burmistrz poinformował że temat 
zostanie rozpoznany.  
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Jeżeli chodzi o brzozy w kierunku Drzeńska, poinformował że jest to w kompetencji Zarządu 
Dróg Wojewódzkich, zostanie wystosowane odpowiednie pismo jeżeli pochyłość drzew 
stwarza niebezpieczeństwo.  
 
Natomiast sprawa uszkodzeń chodników i dróg po zimie- zostanie scedowana grupa ludzi  
z Urzędu, która przeprowadzi przegląd na odcinkach chodnikowych w celu wyegzekwowania 
uszkodzeń wynikających ze starości lub ze szkód spowodowanych niewłaściwym 
odśnieżaniem. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, poprosił radnych o cisze by zainteresowani radni  mogli 
usłyszeć odpowiedź na wcześniej zadawane pytania. 
 

Burmistrz Skałuba poinformował, że jeżeli chodzi o systematyczne wywożenie nieczystości  
do Jeziora Poznańskiego, zostanie skierowany pracownik w celu potwierdzenia zdarzenia  
i ewentualnie sprawa zostanie zgłoszona na policję. 
 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, zapytał obecnego na sesji członka Zarządu Słubickiego 
Pana Sławomira Dudzisa czy chciałby zabrać głos, czy posiada ważne informacje dotyczące 
mieszkańców Rzepina i  Gminy Rzepin. 
 

Pan Dudzis Sławomir podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję. 
Powiedział, że  środki finansowe przyznane dla Powiatowych Urzędów Pracy zostały 
drastycznie obniżone ( ponad 70% mniej niż w roku ubiegłym). 
Niemniej jednak poinformował, że z projektu unijnego będzie możliwość wykorzystania 
pewnej sumy pieniędzy na zatrudnienie osób w ramach prac interwencyjnych. Pieniądze 
zostały wygospodarowane na ok. 21 pracowników, z tego 11 zostanie przydzielonych do 
Rzepina. 
Natomiast jeżeli chodzi o Środowiskowy Dom Samopomocy, były przeprowadzane rozmowy 
z opiekunami i rodzicami osób niepełnosprawnych. W spotkaniu udział brali niektórzy radni  
i Burmistrz Skałuba. Na spotkaniu została przedstawiona koncepcja polegająca na 
wykorzystaniu byłej kotłowni w LO na miejsce spotkań tychże osób.  
Jednakże Pani Dyrektor Wydziału Społecznego z Urzędu Wojewódzkiego w Gorzowie Wlkp. 
po powrocie z Warszawy  przedstawiła nie do końca optymistyczne wiadomości, niemniej 
jednak p. Dudzis uważa, iż są szanse na wykorzystanie pewnej puli pieniędzy  
i wygospodarowanie wcześniej wspomnianego pomieszczenia na utworzenie 
Środowiskowego Domu Pomocy. 
 
Ad.5. 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Robert Łukaszewicz o godzinie  16.25 
zamknął V sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała:                                                                       Przewodniczył: 
 
M. Szewczyńska                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                     (-) Robert Łukaszewicz 


